

# Florida Int'l. Trade & Cultural Expo (FITCE)



Broward County invites you to SAVE-THE-DATE for the 9th Annual Florida International Trade and Cultural Expo (FITCE), October 23-24, 2024.

This year's special sessions main themes – Manufacturing and Tourism

تدعوك مقاطعة بروارد إلى حفظ التاريخ لمعرض فلوريدا التجاري والثقافي الدولي السنوي التاسع (FITCE)، في الفترة من 23 إلى 24 أكتوبر 2024.

المواضيع الرئيسية للدورات الخاصة لهذا العام هي التصنيع والسياحة

Website:

<https://www.broward.org/EconDev/conferences/Pages/FITCE.aspx>

Contact:

Paola Isaac Baraya, Economic Development Specialist-International Trade  
at 954-357-7894 or via email to [pisaac@broward.org](mailto:pisaac@broward.org). you may call the Office of  
Economic and Small Business Development at 954-357-6400.

## **FITCE 2023 Conference**

Video:

[https://youtu.be/ZBt\\_Yw2HVIU?si=TbzTr8U4gxrvswH7](https://youtu.be/ZBt_Yw2HVIU?si=TbzTr8U4gxrvswH7)

**FITCE will welcome local and international companies to the Greater Fort Lauderdale / Broward County Convention Center in Fort Lauderdale, Florida for a unique opportunity to engage high-level government leaders, international trade experts, and delegations from around the world. This is a great opportunity to participate in dialogues relating to international trade, foreign direct investment, and culture.**

**In past years, FITCE has attracted more than 2,000 attendees, including international and local businesses, federal, state, and local trade agencies, government leaders from around the world and multi-cultural global trade representatives from 74 countries!**

ترحب FITCE بالشركات المحلية والعالمية في مركز مؤتمرات مقاطعة فورت لودرديل الكبرى / مقاطعة بروارد في فورت لودرديل بولاية فلوريدا للحصول على فرصة فريدة لإشراك قادة حكوميين رفيعي المستوى وخبراء التجارة الدولية والوفود من جميع أنحاء العالم. هذه فرصة عظيمة للمشاركة في الحوارات المتعلقة بالتجارة الدولية والاستثمار الأجنبي المباشر والثقافة.

في السنة الماضية، اجتذب FITCE أكثر من 2000 مشارك، بما في ذلك الشركات الدولية والمحلية ووكالات التجارة الفيدرالية وحكومات الولايات والمحلية والقادة الحكوميين من جميع أنحاء العالم وممثلي التجارة العالمية متعددي الثقافات من 74 دولة.

### **Conference Location**

**Greater Fort Lauderdale / Broward County Convention Center**

**1950 Eisenhower Blvd., Fort Lauderdale, Florida 33316**

**United States of America**

**Florida International Trade and cultural  
Expo FITCE 2023**